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PROTOKÓŁ Nr 6/2015 
posiedzenia Zarządu Powiatu Radomskiego 

odbytego w dniu 27 marca 2015 roku, godz. 1330 
 

W posiedzeniu udział wzięli: 
 
1. Mirosław Ślifirczyk - Starosta Radomski  
2. Leszek Margas  - Wicestarosta Radomski    
3. Marek Jarosz  - Członek Zarządu 
4. Adam Siczek  - Członek Zarządu 
5. Henryk Słomka  - Członek Zarządu  
 
oraz 
Renata Mazur – Sekretarz Powiatu  
Joanna Wontorska  - Skarbnik Powiatu 
(lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu) 
 
Zebranych przywitał Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk i poinformował, że w 
sprawach różnych zostaną poruszone sprawy dotyczące; klasyfikacji gruntów we wsi 
Odechowiec, propozycji miasta Radom w sprawie finansowania Powiatowego Urzędu Pracy 
w Radomiu oraz współpracy ze stowarzyszeniem Związek Strzelecki.     
 
Innych propozycji nie zgłoszono.  
 
Porządek obrad został przyjęty przez członków Zarządu jednogłośnie i przedstawiał się 
następująco: 
 
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

 
2. Przyjęcie protokołu Nr 5/2015 poprzedniego posiedzenia Zarządu.  
 
3. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Radomiu za rok 2014. 
 
4. Rozpatrzenie wniosku Nr 5/2015 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 

w sprawie uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Domu Pomocy Społecznej 
w Jedlance. 

 
5. Rozpatrzenie wniosku Nr 7/2015 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 

w sprawie udzielenia pełnomocnictwa Dyrektorowi Domu Pomocy Społecznej 
w Jedlance do składania oświadczeń woli w sprawach majątkowych w imieniu Zarządu 
Powiatu Radomskiego. 

 
6. Rozpatrzenie wniosku Nr 8/2015 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 

w sprawie udzielenia pełnomocnictwa Kierownikowi Środowiskowego Domu 
Samopomocy w Jedlance do składania oświadczeń woli w sprawach majątkowych 
w imieniu Zarządu Powiatu Radomskiego. 

 
7. Rozpatrzenie wniosku Nr 9/2015 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 

w sprawie rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego 
w zakresie pomocy społecznej.  
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8. Rozpatrzenie wniosku Nr 7/2015 Wydziału Edukacji w sprawie zawarcia porozumienia 

na kształcenie w zawodzie krawiec.  
 
9. Rozpatrzenie wniosku Nr 5/2015 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu 

w sprawie zwiększenia dochodów i wydatków budżetu powiatu o kwotę 200.000 
złotych z przeznaczeniem na przebudowę dróg Przytyk – Wawrzyszów oraz Kiedrzyn – 
Małęczyn.  

 
10. Rozpatrzenie wniosku Nr 4/2015 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 

przyjęcia sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego za 2014 rok 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pionkach oraz 
podjęcia uchwały w sprawie przedstawienia Radzie Powiatu w Radomiu w/w 
sprawozdania.  

 
11. Rozpatrzenie wniosku Nr 5/2015 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 

przyjęcia sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego za 2014 rok 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej – Szpital w Iłży oraz 
podjęcia uchwały w sprawie przedstawienia Radzie Powiatu w Radomiu w/w 
sprawozdania.  

 
12. Rozpatrzenie wniosku Nr 5/2015 Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru 

i Nieruchomości w sprawie przyjęcia informacji o stanie mienia Powiatu Radomskiego 
według danych na dzień 31 grudnia 2014 roku. 

 

13. Rozpatrzenie wniosku Nr 6/2015 Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru 
i Nieruchomości w sprawie zamiany nieruchomościami położonymi w Pionkach przy 
ulicach Sportowej i Zakładowej pomiędzy Powiatem Radomskim a Miastem Pionki.  

 
14. Rozpatrzenie wniosku Nr 8/2015 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu 

w sprawie zasad gospodarowania drewnem pochodzącym z wycinki drzew rosnących w 
pasach drogowych dróg powiatowych na terenie powiatu radomskiego.  

 
15. Rozpatrzenie wniosku Nr 4/2015 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu 

w sprawie opinii dotyczącej zaliczenia drogi lokalnej do kategorii dróg gminnych w m. 
Kończyce – Kolonia na terenie gminy Kowala.  

 
16. Rozpatrzenie wniosku Nr 6/2015 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu 

w sprawie opinii dotyczącej pozbawienia kategorii drogi powiatowej oraz zaliczenia do 
kategorii dróg gminnych ul. Godowskiej w Radomiu.  

 
17. Rozpatrzenie wniosku Nr 7/2015 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu 

w sprawie wydania opinii dotyczącej pozbawienia kategorii drogi powiatowej oraz 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Kelles - Krauza w Radomiu. 

 
18. Rozpatrzenie wniosku Nr 11/2015 Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie 

przeniesienia wydatków w kwocie 52.000 złotych między paragrafami w rozdziale 
92105 oraz zwiększenia wydatków o kwotę 20.000 złotych w rozdziale 92105 z 
przeznaczeniem dla gminy Kowala na Powiatowo – Gminne Dożynki 2015.  
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19. Rozpatrzenie wniosku Nr 12/2015 Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie 

uzgodnienie projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
wybranych terenów mieszkalno-usługowych w miejscowości Przytyk – Etap I. 

 
20. Rozpatrzenie wniosku Nr 13/2015 Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie 

uzgodnienie projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru 
pomiędzy ul. B. Piaseckiego, ul. Kopernika, ul. M. Konopnickiej i ciekiem wodnym od 
strony południowej w Skaryszewie. 

 
21. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przedłożenia Radzie Powiatu oraz 

Regionalnej Izbie Obrachunkowej rocznego sprawozdania z wykonania budżetu 
powiatu radomskiego za 2014 rok. 

 
22. Podjecie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków 

budżetu powiatu na 2015 rok i zmian w planie finansowym zadań z zakresu 
administracji rządowej.  

 
23. Przyjęcie bilansu z wykonania budżetu powiatu radomskiego za 2014 rok.  
 
24. Sprawy różne. 

 - zapoznanie z decyzją Starosty Radomskiego ROŚ.IV.6528.2.2015 z dnia 16 marca 
2015 roku w sprawie zatwierdzenia dokumentacji geologicznej złoża piasków „Sołtyków 
9” w kat. C1, 
- zapoznanie z decyzją Starosty Radomskiego ROŚ.IV.6528.1.2015 z dnia 3 marca 2015 
w sprawie  zatwierdzenia dodatku Nr 2 do dokumentacji geologicznej złoża piasków 
„Milejowice III” w kat.C1 

- klasyfikacja gruntów we wsi Odechowiec, 
- propozycja miasta Radom w sprawie finansowania Powiatowego Urzędu Pracy w 
Radomiu  
- współpraca ze stowarzyszeniem Związek Strzelecki.     

 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 2 porządku obrad - Przyjęcie protokołu Nr 5/2015 
poprzedniego   posiedzenia Zarządu. 
 
Uwag do protokołu nie zgłoszono. Został on przyjęty jednogłośnie.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 3 porządku obrad – Sprawozdanie z działalności 
Powiatowego Urzędu Pracy w Radomiu za rok 2014. 
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu przyjął sprawozdanie z działalności Powiatowego 
Urzędu Pracy w Radomiu za rok 2014 i skierował go pod obrady Rady.  
 
Przystąpiono do realizacji punktu 4 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 5/2015 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie uchwalenia Regulaminu 
Organizacyjnego Domu Pomocy Społecznej w Jedlance. 
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Wniosek dotyczył uchwalenia regulaminu organizacyjnego Domu Pomocy Społecznej 
w Jedlance. Wprowadzenie nowego regulaminu jest związane ze zmianą struktury 
organizacyjnej jednostki. Funkcjonujący do tej pory dział opiekuńczo – terapeutyczno – 
rehabilitacyjny zostanie przekształcony w dział terapeutyczno – opiekuńczy oraz dział 
medyczny. Powyższe skutkuje zmianami w zakresie zadań realizowanych przez poszczególne 
zespoły i pracowników oraz zakresem odpowiedzialności w ramach kontroli zarządczej 
w komórkach organizacyjnych Domu, za którą odpowiadają poszczególne stanowiska. 
Zmiany te mają na celu udoskonalenie funkcjonowania placówki i zapewnienie jeszcze 
lepszej organizacji pracy i poziomu świadczonych usług na rzecz niepełnosprawnych 
mieszkańców.  
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 25/2015 w sprawie 
uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Domu Pomocy Społecznej w Jedlance. 
Stanowi ona załącznik Nr 2 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 5 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 7/2015 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa 
Dyrektorowi Domu Pomocy Społecznej w Jedlance do składania oświadczeń woli 
w sprawach majątkowych w imieniu Zarządu Powiatu Radomskiego. 
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 26/2016 w sprawie 
udzielenia pełnomocnictwa Dyrektorowi Domu Pomocy Społecznej w Jedlance do 
składania oświadczeń woli w sprawach majątkowych w imieniu Zarządu Powiatu 
Radomskiego. Stanowi ona załącznik Nr 3 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 6 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 8/2015 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa 
Kierownikowi Środowiskowego Domu Samopomocy w Jedlance do składania oświadczeń 
woli w sprawach majątkowych w imieniu Zarządu Powiatu Radomskiego. 
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 27/2016 w sprawie 
udzielenia pełnomocnictwa Kierownikowi Środowiskowego Domu Samopomocy w 
Jedlance do składania oświadczeń woli w sprawach majątkowych w imieniu Zarządu 
Powiatu Radomskiego. Stanowi ona załącznik Nr 4 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 7 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 9/2015 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie rozstrzygnięcia otwartego 
konkursu ofert na realizację zadania publicznego w zakresie pomocy społecznej.  
 
Wniosek dotyczył rozstrzygnięcia konkursu ogłoszonego na realizację zadania publicznego 
w zakresie pomocy społecznej w roku 2015 pn. „program oddziaływań korekcyjno – 
edukacyjnych dla osób stosujących przemoc w rodzinie”. Wpłynęła jedna oferta a złożyło ją 
Mazowieckie Stowarzyszenie Terapii i Readaptacji Społecznej MASTERS. 
Oferta spełniła wymogi określone w ustawie o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie oraz warunki i kryteria ogłoszonego konkursu. Zawierała kompletny opis 
planowanych działań, realistyczny budżet oraz spodziewane rezultaty podjętych działań. 
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Oferent posiada odpowiednie zaplecze lokalowe i kadrowe do realizacji powyższego zadania 
poza tym realizował zadania podobnego rodzaju w latach poprzednich. 
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 28/2015 w sprawie 
rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego w zakresie 
pomocy społecznej. Stanowi ona załącznik Nr 5 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 8 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 7/2015 
Wydziału Edukacji w sprawie zawarcia porozumienia na kształcenie w zawodzie krawiec.  
 
Wniosek dotyczył wyrażenia zgody na kształcenie w zawodzie krawiec w I Zasadniczej 
Szkole Zawodowej Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Pionkach od 
1 września 2015 roku. Nowy kierunek kształcenia pozytywnie zaopiniowały: 
- Wojewódzka Rada Rynku Pracy Województwa Mazowieckiego, 
- Powiatowa Rada Zatrudnienia, 
- Rada Pedagogiczna Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Pionkach 
Spełnione zostały wszystkie warunki zgodnie z ustawą o systemie oświaty do zawarcia 
porozumienia w celu ustalenia nowego zawodu w I Zasadniczej Szkole Zawodowej Centrum 
Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Pionkach od 1 września 2015 roku. 
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 29/2015 sprawie 
zawarcia porozumienia na kształcenie w zawodzie krawiec. Stanowi ona załącznik Nr 6 
do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 9 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 5/2015 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie zwiększenia dochodów i 
wydatków budżetu powiatu o kwotę 200.000 złotych z przeznaczeniem na przebudowę dróg 
Przytyk – Wawrzyszów oraz Kiedrzyn – Małęczyn.  
 
Wniosek dotyczył zwiększenia dochodów i wydatków budżetu powiatu o kwotę 200.000 
złotych z przeznaczeniem na przebudowę dróg Przytyk – Wawrzyszów oraz Kiedrzyn – 
Małęczyn. Środki na ten cel pochodzą z pomocy finansowej udzielonej odpowiednio z gminy 
Przytyk – 100.000 złotych oraz z gminy Gózd – 100.000 złotych.  
  
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu pozytywnie jednogłośnie rozpatrzył przedmiotowy 
wniosek.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 10 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 4/2015 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie przyjęcia sprawozdania rocznego z 
wykonania planu finansowego za 2014 rok Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów 
Opieki Zdrowotnej w Pionkach oraz podjęcia uchwały w sprawie przedstawienia Radzie 
Powiatu w Radomiu w/w sprawozdania.  
 
Wynik finansowy zrealizowany przez  SPZZOZ w Pionkach w roku 2014 wyniósł minus 
985.967,28 zł. Amortyzacja wykonana stanowi kwotę 627.030,55 zł. Zatem zgodnie z ustawą 
o działalności leczniczej organ założycielski może pokryć ujemny wynik finansowy po 
dodaniu kosztów amortyzacji. W tym przypadku jest to kwota 358.936,73 zł.  
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Należności ogółem Szpitala wynoszą 1.322.971,52 zł, w tym wymagalne 3.493,35 zł. 
Natomiast zobowiązania ogółem wynoszą 12.285.886,85 zł, w tym wymagalne 1.778.296,53 
zł.  
 
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 30/2015 w sprawie 
przedstawienia Radzie Powiatu w Radomiu sprawozdania rocznego z wykonania planu 
finansowego za 2014 rok Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki 
Zdrowotnej w Pionkach, która stanowi załącznik Nr 7 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 11 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 5/2015 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie przyjęcia sprawozdania rocznego z 
wykonania planu finansowego za 2014 rok Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów 
Opieki Zdrowotnej – Szpital w Iłży oraz podjęcia uchwały w sprawie przedstawienia Radzie 
Powiatu w Radomiu w/w sprawozdania.  
 
Wynik finansowy zrealizowany przez  SPZZOZ – Szpital w Iłży w roku 2014 wyniósł minus 
175.795,85 zł. Amortyzacja wykonana stanowi kwotę 1.332.866,96 zł. Kwota amortyzacji jest 
wyższa niż wielkość straty zatem powiat nie będzie pokrywał straty szpitala.  
Należności ogółem Szpitala wynoszą 1.636.986,59 zł, w tym wymagalne 29.156,63 zł. 
Natomiast zobowiązania ogółem wynoszą 12.052.854,13 zł, w tym wymagalne 1.651.973,50 
zł.  
 
Członek Zarządu Henryk Słomka zapytał o zaległe sprawy płacowe. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas wyjaśnił, że jeśli chodzi o zobowiązania Szpitala w 
Iłży z tytułu ZFŚS, to na dzień dzisiejszy wynoszą one około 750.000 złotych. Przez trzy lata 
nie były one wypłacane. Pracownicy Szpitala nie zgadzają się na żadne odstępstwa. W 
przypadku Pionek załoga z większą wyrozumiałością podchodzi do tego tematu. Wchodzą w 
porozumienia z dyrektorem i nie żądają wypłacenia świadczeń w 100%, tylko w mniejszej 
kwocie.   
 
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 31/2015 w sprawie 
przedstawienia Radzie Powiatu w Radomiu sprawozdania rocznego z wykonania planu 
finansowego za 2014 rok Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki 
Zdrowotnej – Szpital w Iłży, która stanowi załącznik Nr 8 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 12 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 5/2015 
Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Nieruchomości w sprawie przyjęcia informacji 
o stanie mienia Powiatu Radomskiego według danych na dzień 31 grudnia 2014 roku. 
 
Wymóg przedłożenia przez zarząd organowi stanowiącemu jednostki samorządu 
terytorialnego informacji o stanie mienie jednostki wynika z ustawy o finansach publicznych. 
Informacja ta winna być przedłożona w terminie do dnia 31 marca roku następującego po 
roku budżetowym.  
 

Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 32/2015 w sprawie 
informacji o stanie mienia komunalnego Powiatu Radomskiego wg stanu na dzień 31 
grudnia 2014 roku. Stanowi ona załącznik Nr 9 do protokołu.  
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Przystąpiono do realizacji punktu 13 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 6/2015 
Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Nieruchomości w sprawie zamiany 
nieruchomościami położonymi w Pionkach przy ulicach Sportowej i Zakładowej pomiędzy 
Powiatem Radomskim a Miastem Pionki.  
 
Wniosek dotyczył zaakceptowania (zaproponowanej przez Burmistrza Miasta Pionki 
Romualda Zawodnika) zamiany nieruchomościami położonymi w Pionkach przy ulicach: 
Sportowej (własność Powiatu) i Zakładowej (własność miasta Pionki) między Powiatem 
Radomskim, a Gminą Miastem Pionki. Pozyskana przez powiat część nieruchomości 
przeznaczona zostałaby na poprawę warunków funkcjonowania utworzonego przy Zespole 
Szkół w Pionkach – Zespołu Szkół Specjalnych na poziomie podstawowym i gimnazjalnym 
oraz szkoły przysposabiającej do pracy niepełnosprawnych. Zamiana byłaby bez obowiązku 
dokonywania dopłat w przypadku różnej ich wartości. 
Powiat jest zainteresowany częścią prawa użytkowania wieczystego gruntu niezabudowanego 
położonego w mieście Pionki między ulicami: Parkową i Zakładową, mającego uregulowany 
stan prawny w księdze wieczystej, oznaczonego jako działka ewidencyjna Nr 1464/232 
o powierzchni 0,8980 ha. 
W zamian powiat oddałby część gruntu (własność) niezabudowanego położonego w mieście 
Pionki przy ulicy Sportowej, mającego uregulowany stan prawny w księdze wieczystej 
oznaczonego jako działka ewidencyjna Nr 1039/1 o powierzchni 1,0245 ha. 
 
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie wyraził zgodę na zamianę 
powyższych nieruchomości.                                                                                                 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 14 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 8/2015 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie zasad gospodarowania 
drewnem pochodzącym z wycinki drzew rosnących w pasach drogowych dróg powiatowych 
na terenie powiatu radomskiego.  
 
Wniosek dotyczył ustanowienia zasad prowadzenie gospodarki zadrzewieniowej w zakresie 
wycinki drzew, sprzedaży drzew na pniu oraz zbywania drewna pochodzącego z wycinki 
drzew rosnących w pasach drogowych dróg powiatowych na terenie powiatu radomskiego. 
Wprowadza się cztery tryby zbywania przez PZDP drewna opałowego. I - sprzedaż ,,drzew 
na pniu” w drodze publicznego pisemnego przetargu. II tryb - zbywanie drewna  w drodze 
pisemnego przetargu na wycinkę drzew, wywóz drewna,  uprzątnięcie terenu w obrębie 
prowadzonej wycinki drzew w zamian za pozyskane drewno opałowe. III tryb - zbywanie 
drewna w drodze publicznego pisemnego przetargu na wycinkę drzew rosnących w pasie 
dróg powiatowych. IV tryb - zbywanie drewna przy awaryjnej wycince drzew. Priorytetowym 
trybem zbywania drewna opałowego jest tryb I. Powiatowy Zarząd Dróg Publicznych w 
Radomiu wykonujący ustawowe obowiązki zarządcy drogi zobligowany jest do 
utrzymywania zieleni przydrożnej, w tym sadzenia i usuwania drzew i krzewów. Środki z 
tytułu sprzedaży drewna stanowić będą dochód powiatu. A środki na wycinkę drzew 
pochodzić będą z wydatków zaplanowanych w planie finansowym PZDP.  
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, iż PZDP jest jednostką budżetową, 
która swoje wydatki pokrywa bezpośrednio z budżetu, a pobrane dochody odprowadza na 
rachunek budżetu powiatu. W samorządzie nie ma barterów, w związku z tym wycinkę drzew 
w zamian za pozyskane drewno należy rozliczyć i tak z wydatków a kwotę odpowiadającą 
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wartości drewna przelać na rachunek dochodów pomniejszając ewentualną należność dla 
kontrahenta.  
 
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 33/2015 
w sprawie zasad gospodarowania drewnem pochodzącym z wycinki drzew rosnących 
w pasach drogowych dróg powiatowych na terenie powiatu radomskiego. Stanowi ona 
załącznik Nr 10 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 15 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 4/2015 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie opinii dotyczącej zaliczenia 
drogi lokalnej do kategorii dróg gminnych w m. Kończyce – Kolonia na terenie gminy 
Kowala.  
 
Wniosek dotyczył wydania przez Zarząd Powiatu opinii odnośnie zaliczenia drogi lokalnej 
położonej w Kolonii Kończyce do kategorii dróg gminnych na terenie gminy Kowala.  
Zgodnie z ustawą o drogach publicznych zaliczenie do kategorii dróg gminnych następuje w 
drodze uchwały rady gminy po zasięgnięciu opinii właściwego zarządu  powiatu. Powiatowy 
Zarząd Dróg Publicznych w Radomiu nie wniósł zastrzeżeń do propozycji przedłożonej przez 
Wójta Gminy Kowala w przedmiotowej sprawie.  
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 34/2015 w sprawie 
opinii dotyczącej zaliczenia drogi lokalnej do kategorii dróg gminnych w m. Kończyce – 
Kolonia na terenie gminy Kowala. Stanowi ona załącznik Nr 11 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 16 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 6/2015 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie opinii dotyczącej 
pozbawienia kategorii drogi powiatowej oraz zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. 
Godowskiej w Radomiu.  
 
Wniosek dotyczył wydania przez Zarząd Powiatu opinii w sprawie pozbawienia drogi 
powiatowej oraz zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Godowskiej w Radomiu.  
Uzyskanie pozytywnej opinii Zarządu Powiatu pozwoli na podjęcie przez Radę Miejską w 
Radomiu uchwały o pozbawieniu kategorii dróg powiatowych i zaliczeniu odcinka ul. 
Godowskiej do kategorii dróg gminnych. 
Powiatowy Zarząd Dróg Publicznych w Radomiu nie wniósł zastrzeżeń do propozycji 
przedłożonej przez Miejski Zarząd Dróg i Komunikacji w Radomiu. 
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 35/2015 w sprawie 
opinii dotyczącej pozbawienia kategorii drogi powiatowej oraz zaliczenia do kategorii 
dróg gminnych ul. Godowskiej w Radomiu. Stanowi ona załącznik Nr 12 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 17 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 7/2015 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie wydania opinii dotyczącej 
pozbawienia kategorii drogi powiatowej oraz zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. 
Kelles - Krauza w Radomiu. 
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Wniosek dotyczył wydania przez Zarząd Powiatu opinii w sprawie pozbawienia drogi 
powiatowej oraz zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Kelles - Krauza w Radomiu.  
Uzyskanie pozytywnej opinii Zarządu Powiatu pozwoli na podjęcie przez Radę Miejską w 
Radomiu uchwały o pozbawieniu kategorii dróg powiatowych i zaliczeniu odcinka ul. Kelles 
– Krauza do kategorii dróg gminnych. 
Powiatowy Zarząd Dróg Publicznych w Radomiu nie wniósł zastrzeżeń do propozycji 
przedłożonej przez Miejski Zarząd Dróg i Komunikacji w Radomiu. 
 

Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 36/2015 w sprawie 
opinii  dotyczącej pozbawienia kategorii drogi powiatowej oraz zaliczenia do kategorii 
dróg gminnych ul. Kelles - Krauza w Radomiu. Stanowi ona załącznik Nr 13 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 18 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 11/2015 
Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie przeniesienia wydatków w kwocie 52.000 
złotych między paragrafami w rozdziale 92105 oraz zwiększenia wydatków o kwotę 20.000 
złotych w rozdziale 92105 z przeznaczeniem dla gminy Kowala na Powiatowo – Gminne 
Dożynki 2015.  
 
Wniosek dotyczył przeniesienia wydatków w kwocie 52.000 złotych między paragrafami 
w rozdziale 92105 z paragrafu 4300 – zakup usług pozostałych na paragraf  2310 – dotacje 
celowe przekazane gminie na zadania bieżące realizowane na podstawie porozumień (umów) 
między jednostkami samorządu terytorialnego dla gminy Kowala na Powiatowo-Gminne 
Dożynki 2015.  
Poza tym wniosek dotyczył zwiększenia wydatków o kwotę 20.000 złotych dla gminy 
Kowala na Powiatowo-Gminne Dożynki 2015. Zwiększenie wydatków jest związane 
z wysokimi kosztami oprawy artystycznej gdzie potrzeby w tym zakresie okazały się wyższe 
niż planowano.  
 
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył 
przedmiotowy wniosek. Środki pochodzić będą z rezerwy ogólnej powiatu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 19 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 12/2015 
Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie uzgodnienie projektu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla wybranych terenów mieszkalno-usługowych 
w miejscowości Przytyk – Etap I. 
 
Wniosek dotyczył uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla wybranych terenów mieszkalno-usługowych w miejscowości Przytyk – 
Etap I. Zespół ds. opiniowania planów zagospodarowania przestrzennego z terenu powiatu 
radomskiego przeanalizował wniosek przedłożony przez Wójta Gminy Przytyk i stwierdził, 
że brak jest przesłanek do odmowy uzgodnienia w tym zakresie. 
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 37/2015 w sprawie 
uzgodnienie projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
wybranych terenów mieszkalno-usługowych w miejscowości Przytyk – Etap I. Stanowi 
ona załącznik Nr 14 do protokołu.  
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Przystąpiono do realizacji punktu 20 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 13/2015 
Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie uzgodnienie projektu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla obszaru pomiędzy ul. B. Piaseckiego, ul. Kopernika, 
ul. M. Konopnickiej i ciekiem wodnym od strony południowej w Skaryszewie. 
 
Wniosek dotyczył uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla obszaru pomiędzy ul. B. Piaseckiego, ul. Kopernika, ul. M. Konopnickiej 
i ciekiem wodnym od strony południowej w Skaryszewie. Zespół ds. opiniowania planów 
zagospodarowania przestrzennego z terenu powiatu radomskiego przeanalizował wniosek 
przedłożony przez Burmistrza Miasta i Gminy Skaryszew i stwierdził, że pozytywnie opiniuje 
przedstawiony projekt pod warunkiem zmiany zapisu w § 10 ust. 2 pkt 1 projektu uchwały, 
który powinien otrzymać brzmienie: „ogrodzenia mogą być sytuowane bez przekraczania linii 
rozgraniczających tereny dróg  zgodnie z § 8 ust. 1 Rozporządzenia Ministra Transportu 
i Gospodarki Morskiej z dnia 02 marca 1999 roku (Dz. U. Nr 43, poz. 430 z 1999 r.)”. 

 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 38/2015 w sprawie 
uzgodnienie projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru 
pomiędzy ul. B. Piaseckiego, ul. Kopernika, ul. M. Konopnickiej i ciekiem wodnym od 
strony południowej w Skaryszewie. Stanowi ona załącznik Nr 15 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 21 porządku obrad - Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu 
w sprawie przedłożenia Radzie Powiatu oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej rocznego 
sprawozdania z wykonania budżetu powiatu radomskiego za 2014 rok. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że przygotowane sprawozdanie 
wynika z obowiązku nałożonego przez ustawę o finansach publicznych. Sprawozdanie za rok 
ubiegły należy przedłożyć Regionalnej Izbie Obrachunkowej oraz Radzie Powiatu do 
31 marca każdego roku.   

Budżet powiatu na 2014 rok po stronie dochodów wynosił 128.110.225 złotych. Został 
wykonany w 100,7% tj. w kwocie 128.996.627 złotych. Plan wydatków na koniec 2014 roku 
stanowił 140.247.333 złotych. Wydatki zrealizowano w 93,8% tj. 131.586.393 złote. 
Planowanym wynikiem budżetu był deficyt w kwocie 12.135.108 złotych. Rok został 
zamknięty deficytem w kwocie 2.589.765 złotych. Wydatki majątkowe w trakcie roku zostały 
zwiększone dzięki działaniom Zarządu poprzez pozyskanie dodatkowych środków oraz 
oszczędne gospodarowanie. Zwiększono ilość zadań z 21 do 46. Wydatki majątkowe 
w trakcie roku wzrosły prawie o 11 mln złotych i na koniec roku stanowiły 20.623.260 
złotych. Nie zrealizowano  jednego zadania inwestycyjnego na drodze Mniszek – Łaziska - 
Orońsko z uwagi na to, że w przetargu zaoferowano wyższą kwotę niż zabezpieczone na ten 
cel środki. Nie zrealizowano też zadania w DPS w Jedlance chodzi o zakup samochodu dla 
osób niepełnosprawnych. Zadanie to miało być dofinansowane ze środków PFRON-u 
w wysokości 80.0000 złotych, ale w przetargu firma złożyła ofertę na wyższą kwotą niż 
zabezpieczone środki. Umowa z PFRON-em przewiduje realizację tego zadania do końca 
września tego roku.  Zadanie to zostało wprowadzone do budżetu tego roku.  

Nie zrealizowano też 3 zadań, gdzie były przewidziane dotacje dla szpitali. Wszystkie 
te zadania miały związek ze środkami z PFRON-em. Chodziło o zakup dwóch samochodów, 
busów dla jednego i drugiego szpitala oraz zakup sprzętu rehabilitacyjnego dla Szpitala 
w Pionkach. Zakup sprzętu rehabilitacyjnego dla Szpitala w Pionkach jest już w trakcie 
realizacji.   
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Zadłużenie na koniec 2014 roku kształtuje się na poziomie 14.500.000 złotych 
i stanowi 11,2% wykonanych dochodów. Powiat spełnia wszystkie wskaźniki, które wynikają 
z ustawy o finansach publicznych. Dochody bieżące były zrealizowane na poziomie wyższym 
niż wydatki.    

 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 39/2015 w sprawie 
przedłożenia Radzie Powiatu oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej rocznego 
sprawozdania z wykonania budżetu powiatu radomskiego za 2014 rok. Stanowi ona 
załącznik Nr 16 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 22 porządku obrad - Podjecie uchwały Zarządu Powiatu 
w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków budżetu powiatu na 2015 rok i zmian 
w planie finansowym zadań z zakresu administracji rządowej.  
 
Projekt uchwały dotyczył zmian w następujących rozdziałach budżetu powiatu: 

• 75011 - przenosi się 1.500 złotych z § 4120 do § 4610 w związku z koniecznością 
wpłaty zaliczki na poczet kosztów komorniczych dotyczących dochodzenia należności 
Skarbu Państwa, 

• 75020 - przenosi się kwotę w wysokości 10.000 złotych z §4260 do § 4580 – 4.000 
złotych oraz na § 4610 – 6.000 złotych z przeznaczeniem na pokrycie kosztów opłaty 
sądowej oraz odsetek ustawowych zasądzonych na rzecz właścicieli pojazdów tytułem 
zwrotu za karty pojazdu oraz w związku z dochodzeniem należności od gminy Jedlnia 
– Letnisko dotyczącej zwrotu dotacji wykorzystanej niezgodnie z porozumieniem, 

• 75414 - zwiększa się dochody i wydatki o kwotę 2.000 złotych z przeznaczeniem na 
organizację przez Starostę Radomskiego ćwiczeń z zakresu obrony cywilnej. Środki te 
powiat otrzymał z budżetu państwa, 

• 85204 - zwiększa się dochody i wydatki o kwotę 22.500 złotych z przeznaczeniem na 
finansowanie pobytu dzieci cudzoziemców w rodzinach zastępczych. Środki te powiat 
otrzymał z budżetu państwa, 

• przenosi się wydatki między rozdziałami i paragrafami z rozdziału z rozdziału 85204 – 
rodziny zastępcze, §4170 – wynagrodzenia bezosobowe przenosi się kwotę 
w wysokości 4.874 złote na rozdział 85218 – powiatowe centra pomocy, §4210 – 
zakup materiałów i wyposażenia, z przeznaczeniem na zakup materiałów, tj. 
podręczników, arkuszy testowych i kluczy służących do diagnozy psychologicznej 
i pracy z dzieckiem, 

• 85202 – domy pomocy społecznej kwotę w wysokości 63 złote przenosi się z §4110 - 
składki na ubezpieczenia społeczne na §4480 – podatek od nieruchomości, 
z przeznaczeniem na pokrycie wyższego niż planowano podatku, w związku ze 
zwiększeniem powierzchni garaży, 

• 85203 – ośrodki wsparcia, kwotę w wysokości 200 złotych przenosi się z §4220 – 
zakup środków żywności na §4280 – zakup usług zdrowotnych, z przeznaczeniem na 
przeprowadzenie okresowych badań sanitarno-epidemiologicznych pracowników 
i badania wstępnego dla nowego pracownika, 

•  85321 – zespoły do spraw orzekania o niepełnosprawności zmniejsza się dochody w 
§2320 – dotacje celowe otrzymane z powiatu na zadania bieżące realizowane na 
podstawie porozumień (umów) między jednostkami samorządu terytorialnego o kwotę 
7.000 złotych, w tym z powiatów: szydłowieckiego o kwotę 1.000 złotych, 
białobrzeskiego o kwotę 2.000 złotych, zwoleńskiego o kwotę 3.000 złotych 
i grójeckiego o kwotę 1.000 złotych i wydatki  w §4170 – wynagrodzenia bezosobowe 
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(umowy zlecenia dla orzeczników) o kwotę 7.000 złotych, w związku ze 
zmniejszeniem dotacji przyznanych przez Wojewodę dla w/w powiatów. 

 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 40/2015 w sprawie 
zmian w planie dochodów i wydatków budżetu powiatu na 2015 rok i zmian w planie 
finansowym zadań z zakresu administracji rządowej. Stanowi ona załącznik Nr 17 do 
protokołu.  
 
Przystąpiono do realizacji punktu 23 porządku obrad - Przyjęcie bilansu z wykonania 
budżetu powiatu radomskiego za 2014 rok.  
 
Zarząd Powiatu przyjął bilans z wykonania budżetu powiatu radomskiego za rok 2014. 
Stanowi on załącznik Nr 18 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 24 porządku obrad – Sprawy różne.  
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk  zapoznał członków Zarządu z: 

• decyzją Starosty Radomskiego ROŚ.IV.6528.2.2015 z dnia 16 marca 2015 roku 
w sprawie zatwierdzenia dokumentacji geologicznej złoża piasków „Sołtyków 9” 
w kat. C1, 

• decyzją Starosty Radomskiego ROŚ.IV.6528.1.2015 z dnia 3 marca 2015 w sprawie  
zatwierdzenia dodatku Nr 2 do dokumentacji geologicznej złoża piasków 
„Milejowice III” w kat.C1 

Sprawa klasyfikacji gruntów wsi Odechowiec.  
 
Na posiedzenie Zarządu Powiatu został poproszony Naczelnik Wydziału Geodezji, 
Kartografii, Katastru i Nieruchomości Arkadiusz Góźdź.  
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk stwierdził, że członkowie Zarządu powinni mieć 
pełną wiedzę na temat klasyfikacji gruntów we wsi Odechowiec, ponieważ temat ten ciągle 
wraca na sesjach, pytania są zadawane przez radnych, jak również sprawa ta będzie 
przedmiotem badania Komisji Rewizyjnej w kwietniu. Poza tym chciałby, aby członkowie 
Zarządu zajęli stanowisko w kwestii wystąpienia mieszkańców tejże miejscowości w sprawie 
powołania biegłego, ponieważ nie zgadzają się z wynikami klasyfikacji.  

Przypomniał, że pierwsza klasyfikacja gruntów we wsi Odechowiec (obręb 
geodezyjny o pow. ponad 530 ha) była wykonana w 2004 roku. W 2006 roku Starosta wydał 
decyzję o jej zatwierdzeniu. Część właścicieli zaczęła odwoływać się od tej decyzji. 
W efekcie w roku 2011 została ona uchylona przez Wojewodę Mazowieckiego, który nakazał 
ponowne rozpatrzenie sprawy. W roku 2004 prace na gruncie wykonywało Biuro Geodezyjne 
ówczesnego Wojewody, które później przekształciło się w jednostkę Marszałka 
Województwa Mazowieckiego. Z tym, że nie jest to następca prawny tamtego Biura. Nie 
mniej jednak byli to ci sami ludzie. W 2014 roku po długotrwałej korespondencji 
z Marszałkiem oraz rozmowie z mieszkańcami zdecydowali się wykonać ponowną 
klasyfikację. Miało to zrobić Biuro  Marszałka w taki sposób, że Marszałek zapłaci za nią 
27.000 złotych. Powiat przeznaczył również 27.000 złotych, z tym, że kwota ta poszła na 
pewne prace towarzyszące klasyfikacji, między innymi na aktualizację użytków gruntowych 
do których nie było zastrzeżeń przy poprzedniej klasyfikacji. Powiat te 27.000 złotych 
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zapłacił właśnie za te prace, a nie za ponowną klasyfikację. Środki Marszałka były zapłatą za 
wykonanie prac dotyczących ponownej klasyfikacji.  
Klasyfikacja została wykonana, wyłożona do wglądu, wszystkie strony zostały o tym 
zawiadomione. Na 180 właścicieli gruntów 27 wniosło uwagi do przeprowadzonej 
klasyfikacji mówiące o tym, że nie zgadzają się z klasami gruntów. Do tych uwag 
ustosunkował się wykonawca pan Wojciechowski, który ich uwzględnił, a co za tym idzie nie 
zmienił swojego stanowiska w kwestii wyników pracy.  
 Poinformował, że osoby niezadowolone z przeprowadzonej klasyfikacji żądają 
powołania biegłego do sprawdzenia tej pracy. Zgodnie z obowiązującymi przepisami Starosta 
nie musi powoływać dodatkowych biegłych, jeśli uważa, że praca została wykonana 
prawidłowo. Jednakże na żądanie strony ma prawo powołać biegłych, ale to pociąga za sobą 
dodatkowe koszty. Z sondaży rynkowych wynika, że koszt takiej pracy to 10.000 złotych. Jest 
to wydatek ekstra. Jeśli się nie potwierdzą zarzuty o nieprawidłowej pracy, to Starosta ma 
prawo obciążyć strony tymi kosztami.  
Nie mniej jednak uważa, że praca została wykonana dobrze i nie ma potrzeby powoływania 
biegłych i wydawania 10.000 złotych. Ale wiadomym jest, że jeśli zostanie wydana decyzja w 
sprawie klasyfikacji bez wykonania tej kontrolnej pracy, to z pewnością te niezadowolone 
osoby odwołają się i będzie to na pewno przedmiotem rozpatrywania przez Wojewodę.       
Następnie poinformował, że zlecił Naczelnikowi Wydziału Geodezji wykonania zestawienia 
jak bardzo różnią się wyniki prac geodezyjnych z 2004 i 2014 roku.  
 
Naczelnik Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Nieruchomości Arkadiusz Góźdź 
poinformował, że zrobił analizę takich rażących różnic pomiędzy tymi latami. Tam gdzie w 
grę wchodził hektar lub dwa hektary to nie miało większego wpływu na całość, jeśli chodzi o 
podatek rolny. Zgodnie z uchwałą Rady Gminy w Skaryszewie hektar przeliczeniowy to jest 
kwota 125 złotych. Zatem licząc te lata 2005 czyli przed klasyfikacją, 2006 po klasyfikacji i 
2014 po obecnej klasyfikacji, to różnice w klasach IIIa, IIIb, IVa, IVb wynoszą 27.313 
złotych, po klasyfikacji 29.688 złotych i w 2014 roku to jest 28.656 złotych.  
Klasy IIIa przed klasyfikacją nie było na terenie Odechowca. Po klasyfikacji w związku z 
melioracją klasy gruntów uległy podwyższeniu i było ich 27 ha. W roku 2014 gruntów w 
klasie IIIa jest 12 ha, czyli zmniejszyła się ich ilość w stosunku do 2006 roku. Klasy IIIb było 
77 ha przed klasyfikacją i po klasyfikacji w 2006 roku, ale po klasyfikacji w roku 2014 jest 
ich 93 ha.  
Jeżeli chodzi o hektary przeliczeniowe to w roku 2005 było ich 218, po klasyfikacji w roku 
2006 – 237 a po klasyfikacji w roku 2014 – 229.   
 
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu zdecydował o powołaniu biegłych. 
Stosowne pismo w tej sprawie zostanie skierowane z informacj ą, że klasyfikacja została 
przeprowadzona prawidłowo i nie ma potrzeby powoływania biegłego do kontroli 
poprawności wykonanych przez klasyfikatora czynności, ale jeżeli strona nadal 
podtrzymuje swoje stanowisko, to zostanie on powołany. W przypadku potwierdzenia 
przez specjalistę przeprowadzonej klasyfikacji strony mogą zostać obciążone kosztami 
powołania biegłego. Strony mają opowiedzieć się w przedmiotowej sprawie w terminie 
14 dni od dnia otrzymania pisma. Pismo ma przygotować Wydział Geodezji, 
Kartografii, Katastru i Nieruchomo ści.  
 
Naczelnik Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Nieruchomości Arkadiusz Góźdź 
opuścił posiedzenie Zarządu.  
 
Sprawa finansowania Powiatowego Urzędu Pracy w Radomiu przez m.Radom 
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Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk przypomniał, że Starostwo sądzi się z Urzędem 
Miejskim w Radomiu o dofinansowanie PUP. Chodzi o zaległe 1,2 mln złotych. W tym roku 
powiat ubiegał się od miasta kwoty w wysokości 6.941.000 złotych, natomiast miasto na ten 
cel przeznaczyło 6 mln złotych. I takie też kwoty są zapisane w budżetach obu jednostek.  
Cały czas były prowadzone rozmowy i w dniu dzisiejszym ustalono z panią Prezydent 
Białkowską, że miasto zapłaciłoby nam te zaległe 1,2 mln złotych w tym roku w ratach. Poza 
tym kwota dofinansowania PUP na rok 2015 wzrosłaby do 6.450.000 złotych. Oczywiście to 
musi zostać przeforsowane na Radzie Miejskiej.  
Trzeba mieć na względzie, że jeżeli miasto da nam 6.450.000 złotych to nadal będzie 
brakować 450.000 złotych. Na pewno dyrektor PUP jest w stanie trochę zaoszczędzić, ale i 
tak musielibyśmy dodać część tych pieniędzy, żeby mógł  normalnie przeżyć i nie zwalniać 
pracowników.  
Dodał, że sprawa finansowania PUP przez m. Radom toczy się w Sądzie i jeśli skończy się 
dla nas wyrokiem pozytywnym, to w przyszłym roku nie będzie żadnych rozmów, tylko 
wystawiamy decyzję z określoną kwotą i miasto ma nam dokładnie tyle pieniędzy przekazać. 
 
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu zgodził się na propozycję dofinansowania 
ze strony miasta Radom PUP w roku 2015 w kwocie 6.450.000 złotych.   
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk  poinformował, że zmieniła się ustawa o promocji 
zatrudnienia i instrumentów rynku pracy. Dotychczasowa Powiatowa Rada Zatrudnienia 
zmieniła się w Powiatową Radę Rynku Pracy. Dyrektor Bakuła został przez niego 
upoważniony do przeprowadzenia naboru kandydatów do nowej Rady. Instytucje, które mają 
prawo zgłaszania kandydatów to związki zawodowe, samorządy, środowiska naukowe, 
organizacje pozabudżetowe zajmujące się statutowo problematyką rynku pracy. Z tym, że w 
Radzie przedstawicieli samorządów plus przedstawicieli ze środowisk naukowych nie może 
być więcej niż 3 osoby.  
W trybie zapraszania do zgłaszania ofert jest zapis, że te potencjalne strony należy 
powiadomić pisemnie. Ponieważ nie znamy wszystkich związków zawodowych, wszystkich 
organizacji pozarządowych zwłaszcza tych, które mają w swojej działalności statutowej 
politykę rynku pracy, stąd wybrano ogłoszenie internetowe, bo jest ono ogłoszeniem 
publicznym i każdy ma prawo do niego zajrzeć. W efekcie we właściwym terminie zgłosiło 
się 8 osób delegowanych przez różne instytucje m.in. Izby Rolnicze, samorząd iłżecki, 
uniwersytet, prezydent Białkowska, Izba Przemysłowo – Handlowa Ziemi Radomskiej. 
Ogłoszenie wisiało dosyć długo. Wśród zgłoszonych osób nie było żadnego przedstawiciela 
związków zawodowych. W efekcie jako Starosta wydał zarządzenie o ustanowieniu składu 
osobowego tej Rady, które zostało przesłane do tych osób.  
W tym samym dniu zostały wysłane przez PUP pisma do dotychczasowych członków PRZ 
z podziękowaniami za współpracę oraz z informacją o powołaniu nowej Rady. 
Wówczas pojawiła się korespondencja ze strony OPZZ, że dopiero w momencie otrzymania 
pisma powzięli informację o powołaniu nowej Rady i że są zszokowani, że nie dostali pisma 
zapraszającego ich do złożenia oferty. Dlatego wnoszą o to, aby ich przedstawiciel w tej 
Radzie się znalazł. Nasz prawnik stwierdził, że skoro w tym momencie OPZZ dowiedział się, 
że powołana została nowa Rada i złożył propozycję uzupełnienia jej składu o swojego 
przedstawiciela, zatem można tę nową Radę uzupełnić o tę osobę. Zatem aneksem do 
zarządzenia powołał do składu Rady tę zgłoszoną osobę, bo korespondencja OPZZ spełniała 
wymóg, że w ciągu 15 dni od powzięcia informacji, czyli od 9 marca została zgłoszona ta 
kandydatura. Żadnej innej korespondencji już nie było. Dzisiaj dostał informację o podobnej 
treści z jakiegoś innego związku zawodowego, w którym upominają się, że zostali 
powiadomieni zatem chcą aby ją uzupełnić o swojego przedstawiciela. Ale pismo wpłynęło 
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już po tych 15 dniach. Wszystkie te osoby, które były dotychczas w Powiatowej Radzie 
Zatrudnienia dostały informację o tym, że została powołana nowa Rada i jest 15 dni do 
wnoszenia jakichś zastrzeżeń. Tylko jeden związek zawodowy zareagował. Solidarność nie 
napisała żadnego pisma w związku z czym uznał, że ta nowa Rada składa się z 8 osób 
uzupełniona o tę 1 osobę ze Związku Zawodowego OPZZ. Najprawdopodobniej na 
najbliższej Komisji i Radzie Powiatu będzie wielki szum o to, że jeden ze związków 
zawodowych Solidarność nie został prawidłowo zawiadomiony. Ten związek poskarżył się do 
Ministra, czy do Wojewody, że łamane jest prawo. Mówi o tym, ponieważ chce aby 
członkowie Zarządu wiedzieli jaka była tego historia.   
Bo tak jak powiedział zawiadomienie pisemne nie wiadomo byłoby do kogo wysyłać, bo nie 
musimy wiedzieć jakie związki zawodowe, czy organizacje pozarządowe, które mają 
w statucie działalność z rynku pracy działają na terenie powiatu. I można byłoby niektóre 
pominąć. Stąd ogłoszenie internetowe do składania ofert. Dyrektor PUP ma opinię prawną, że 
ten anons internetowy ma cechy powiadomienia pisemnego. 
Nie uzupełni w tej chwili składu Rady o nowe osoby, bo należałoby albo ponowić tę 
procedurę, albo powoływać wszystkich, którzy będą zgłaszali swój akces.  
 
Sprawa współpracy ze Związkiem Strzeleckim w Radomiu  
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk  poinformował, że Związek Strzelecki wystąpił 
z prośbą o podpisanie porozumienia, które miałoby na celu prowadzenie działań edukacyjno – 
wychowawczych służących kształtowaniu postaw patriotycznych młodzieży, kształtowania 
wśród młodego pokolenia postaw obywatelskich.  
Stwierdził, że porozumienie to współpraca dwóch organizacji, nie Starostwa, tylko powiatu z 
danym związkiem a związek zaproponował, aby to porozumienie podpisał Starosta. Dodał, że 
możemy współpracować ale na takiej zasadzie, że jak mają jakąś potrzebę to występują do 
nas z prośbą z pismem i albo uczestniczymy w jakiejś konkretnej, danej imprezie, albo nie. 
Taki kształt współpracy nam odpowiada. Współpraca powinna być na zasadzie doraźnej. Poza 
tym nie mamy podpisanych porozumień na stałą współpracę z żadną organizacją, bo to się 
łączy z potencjalnymi wydatkami, na które może nas nie stać.  
 
Członek Zarządu Marek Jarosz poruszył sprawę ocieplenia budynku SPZZOZ w Iłży przy 
ul. Bodzentyńskiej, który mamy na współwłasność z Miastem i Gminą Iłża. Iłża domaga się 
aby rozpocząć już inwestycję. Należy wykonać remont dachu i termomodernizację budynku.  
Koszt inwestycji byłby w granicach 350.000 złotych. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk  przypomniał, że zgodziliśmy się w zeszłym roku  
na to, aby w tym samym czasie co gmina zrobić dach podobną technologią. Tego zadania nie 
wykonaliśmy mówiąc, że na pewno będzie to zrobione  w tym roku.  I pieniądze na to by się 
znalazły. Ale tutaj powstał nowy temat, że gmina oprócz tego dachu chce robić jeszcze 
ocieplenie budynku. I będzie to nas kosztowało ponad 300.000 złotych.   
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas stwierdził, że w budżecie na parkingi wokół 
Szpitala jest wpisana kwota 300.000 złotych. Jeśli docieplenie budynku jest bardzo pilną 
sprawą, to można te środki przesunąć.  
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk  zapytał, czy można ubiegać się o środki na 
termomodernizację w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska. Należałoby to 
sprawdzić. I wtedy złożyć z gminą wspólny wniosek. Jeżeli ocieplenie budynku jest 
ważniejsze, to wtedy można byłoby przesunąć środki w budżecie przeznaczone na parking.   
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Wicestarosta Radomski Leszek Margas poinformował, że wpłynęła tylko jedna oferta na 
zastępcę dyrektora ds. medycznych Szpitala w Pionkach. Zgodnie z rozporządzeniem 
Ministra Zdrowia musi być co najmniej dwie oferty, żeby konkurs został rozstrzygnięty. 
Komisja konkursowa musi spotkać się, aby ustalić termin uruchomienia dalszej procedury.  
 
Więcej spraw nie zgłoszono.  
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Starosta Radomski zamknął 6 posiedzenie Zarządu 
Powiatu o godz. 1600. 
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